#### HKIDO

# **Hong Kong International Licensing Show**

香港國際授權展

### Circular 16

通告 16

# **Caution on Using Booth Shelves**

使用展台層板注意事項

## Attention / 請注意:

Each wooden shelf (per metre) can only bear weight under <u>3kg.</u> 每米木層板平均只能負重不超過三**公斤**之物件,請勿超重。

Package ceiling beam is not permitted for hanging exhibits. 所有天花橫樑不可用於懸掛展品。





For those exhibitors who ordered lighting connections only, please contact the "Technical Services Counter" for power supply once your lightings are installed.

參展商若已租用電力接線服務(供自行攜帶及安裝電燈使用), 在自行安裝電燈後,請聯絡會場之"攤位設施服務處"以便安排 電力接駁。



No tapes, nails, fixtures, removals or modifications of any kind are allowed to be applied to the official booth structure. Please request for booth modifications at our Technical Services Counter ONLY. Exhibitors are liable to any damage caused to their booth fixtures and fittings at the fair.

攤位結構不得擅自作任何形式之拆除或改裝,亦不得釘上任何釘子。如 需作出改動,請於攤位設施服務台作現場申請。展覽攤位及展場內裝置 如有任何損壞概由參展商負責賠償。

Due to the safety reasons, please DO NOT stand on the table or cabinet top.

基於安全理由,請勿站立在桌面或地櫃上。



香港貿易發展局

